
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 9/2024 w dniu 21 października 2024 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,15 zakończono o godz. 17,30 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Zbyszko Sygierycz 
Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Łucja Wicher                              
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     obecna 

5. Krzysztof Konowalski                                            
 

obecny 

6. Jerzy Springer  
 

obecny 

      7. Anna Twardowska      
 

                         obecna 

     8. Izabela Dembska                          nieobecna 

      9. Grzegorz Bałdyga                          nieobecny 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Izabela Dembska 
 
2. Grzegorz Bałdyga 

 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Starostwa  
 
 
 
 
 



- 2 - 
 

1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
1.1. Przedstawienie założeń do projektu budżetu na 2025 rok 
 
Porządek posiedzenia poddano pod głosowanie – przyjęty został jednogłośnie. 
 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji – zaakceptowany 
jednogłośnie 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

   
 brak 

 

2. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
Temat porządku posiedzenia komisji przedstawiła Pani Ewa Szczepaniak – 
Skarbnik Powiatu. Na wstępie przedstawiła terminarz prac nad projektem budżetu 
na następny rok ( zgodnie z Uchwałą o projekcie budżetu). Następnie omówiła  
„ Założenia do budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2025 rok” w zakresie 
planowanych dochodów z tyt. udziału w PIT i CIT oraz subwencji   i wskazała na 
różnice tych założeń w stosunku do założeń ubiegłorocznych  (zał. Nr 1). 
Przedstawiła również Wieloletni Plan Finansowy z podziałem na wydatki bieżące i 
wydatki majątkowe,  kontynuowane w 2025 roku (zał. Nr 2). Następnie członkowie 
komisji wymieniali się uwagami, które wyjaśniała Pani Skarbnik stwierdzając, że 
środki rezerwy na uzupełnienie dochodów zostaną również rozdzielone między 
jedn. samorz. teryt. w 2025r. w sposób określony w nowej ustawie jako rozwiązanie 
solidarnościowe. 

 
5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
1.1  Zapytania   - brak 
5.2 Opinie         - brak  
5.3  Stanowiska - brak 
5.4   Wnioski      - brak 
 
Przewodniczący Komisji zaprosił wszystkich na zaplanowane posiedzenia w m-cu 
listopadzie na dzień 18 i 25.11.2024r. 
Na tym posiedzenie zakończono. 

 
 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodniczący  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
         /Barbara Zegartowska /                                    / Zbyszko Sygierycz/ 

 


